
               

                              
 

 
 
Motie:    Ondergronds parkeren moet je faciliteren 
 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op donderdag 23 april 2020 
gehoord hebbende de discussie over het bestemmingsplan Sporthal Sportweg: 
 
 
Constaterende dat: 
-parkeren op eigen terrein het uitgangspunt is bij elk nieuw bouwproject van de gemeente    
 Haarlem; 
-in de startnotie Sporthal Sportpark geen definitieve parkeeroplossing voorgesteld kon  
 worden totdat de ontwikkelvisie vastgesteld zou worden; 
-de ontwikkelvisie Orionzone inmiddels vastgesteld is met de toezegging ondergronds  
 parkeren als optie uit te werken; 
-de Sporthal Sportweg een concrete uitwerking van een deel van de Orionzone is; 
-Voor de sporthal parkeren vooralsnog op maaiveld wordt gerealiseerd; 
-de parkeerdruk in de buurt nu al erg hoog is; 
 
 
Overwegende dat:  
-ondergronds parkeren bijdraagt aan de kwaliteit van de inrichting van het   
  Noordersportpark in het bijzonder en de Orionzone in het algemeen; 
 
 
Draagt het College op; 
-om ondergronds parkeren als concrete optie uit te werken voor de Sporthal Sportweg en dit  
 vóór de bouw van de sporthal aan de Commissie Ontwikkeling te presenteren; 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 


